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• Hvem er deltagende: Lisbeth, Pia, Jacpueline, Karsten, Helle, Else og Dorthe 

• Fraværende: Helle 

• Valg af referent: Dorthe 

• Web master: Der skal vælges en web master og Dorthe overtager denne rolle fra tidligere 
formand. 

• Evaluering af beboermødet: Vi vil gerne opfordre til, at vi er bedre repræsenteret i alle 
aldre. Der blev oplevet en dårlig stemning, som alle mener, ikke er den måde der ønskes 
at holde møder på. Alle fra bestyrelsen skal være synlige ved mødet, da alle er vigtige. 
Der snakkes om ordstyreren, og om det fortsat skal være den samme som ved 
beboermødet, eller om det er en af os fra bestyrelsen der tager den.  
Punkter fra beboermødet 

1. forslag om el standere. Disse bliver opstillet i Byskoven og Søvænget og er helt 
udenfor vores egen lomme økonomisk. Det er et firma udefra der stiller dette til 
rådighed og koster ikke os noget. Der er dog ikke kommet mere info fra firmaet så 
dette afventes. 

2. Hæk der skal fjernes, hvilket blev stemt ned på mødet. Så den er afsluttet. 
Skrivelsen der indkommet fra Svend Overgaard er vi derfor enige i. 

3. vejbump i byskoven blev besluttet, at det skulle fjernes og det er sket. Bestyrelsen 
beslutter dog, at det gamle vejbump vi har liggende skal sættes op. Formanden 
spørger ind til ved serviceleder, om vi må beslutte det uden at skulle vente til 
beboermøde næste år.  

4. Formanden undersøger også om fredskoven i Byskoven op mod energihusene må 
beskæres. 

5. Forespørgsel om, at den store legeplads nede ved fælleshuset kan gøres til mindre 
børn blev på mødet lukket ned med, at vi har 2 legepladser og dermed en til 
mindre børn og en til store børn. 

6. Info om, at GPS-system ikke fungerer helt i Byskoven og dermed er det svært for 
ambulancer etc. at finde vej frem. Formanden har undersøgt hvorfor vejen op til 
energihusene ikke altid dukker op på GPS. Svaret er, at der som udgangspunkt 
ikke er udfordringer, men at det bliver opdateret jævnligt. Formanden har også 
spurgt ved hjemmeplejen. De har ikke udfordringer med at få GPS til at virke. 
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• Økonomi: Formanden oplyser hvad der står som vi kan bruge i afdelingerne. Dog skal 
disse også dække bespisning til beboermøderne, bestyrelsesmøde på kroen fra 17-19.  

• Julefrokost. (Hvad plejer vi/I? Skal vi fortsætte? Noget andet/nyt?) : Vi holder fortsat en 
årsfrokost som den hedder nu, i stedet for julefrokost. Dog ønsker vi ikke at afholde på 
samme måde som tidligere, og alle fra bestyrelsen er nu med til at planlægge. Den vil 
blive holdt d. 21/2-25 

• Fælleshusene: Formanden har undersøgt omkring brugen af fælleshusene. Ligger regler 
fra tidligere bestyrelse? Dem der står for fælleshusene i de 2 afdelinger, oplyser lejere 
om hvad reglerne er. Der skal dog laves nogle fælleregelsæt for udlejning så alle husene 
bliver lejet ud under samme regler. Hvis vi selv vil bruge husene til arrangementer i 
afdelingerne så skal der kun betales rengøring. Hvis bestyrelsen skal bruge fælleshusene, 
så er det kun rengøring der betales for, da det anses for at være rimeligt, grundet det 
arbejde de lægger i bestyrelsen. Derudover fremlægger Formanden et regnskab for 
fælleshusene som omhandler både Byskoven og Søvænget. Dette tages op på næste 
møde i bestyrelsen. Der er udleveret iPads til alle i bestyrelsen fra Domea som 
arbejdsredskab. Formanden vil undersøge om dette er noget der fortsætter eller? Der 
bliver meldt ud fra flere fra bestyrelsen, at den ikke bliver brugt og at de derfor ønsker at 
aflevere den tilbage. 

• Ideer til beboeraktiviteter: Kirsten Hansen og Sandie Porse er administratorer for face 
book siden i Byskoven. Lisbeth Hylleborg er sammen med en anden administratorer for 
face book siden i Søvænget. Bestyrelsen vil gerne arbejde med muligheden for at lave lidt 
arrangementer for beboerne. Dette kan evt. skrives ud på face book eller Domeas side 
eller sedler ud. Bestyrelsen beslutter derfor at der skrives ud til beboere om der er 
forslag og stemning for fælles arrangementer. Formanden skriver et sådant brev/opslag 
ud. Der skal evt. laves en sommerfest. 

• Eventuelt 

 

   


